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Uppföljning och kontinuitet i arbetet med hbtqi-diplomering mm inom nämndens verksamheter 

Vi välkomnar att förvaltningen, så som redogörs för i Verksamhetsberättelse 2024 för Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning arbetat med hbtqi-personers rättigheter, bland annat genom diplomering av 

verksamheter. 

Diplomering och certifiering är omfattande processer, som kan vara kostsamma, och kompetensen 

inom området behöver upprätthållas över tid inom verksamheten för att kvaliteten ska bevaras och 

diplomeringen inte bara bli ett papper på väggen. Därutöver behöver kunskapen ifrån certifieringen 

eller diplomeringen implementeras på ett sådant sätt så att det blir gynnsamt och så naturligt som 

möjligt för alla som verkar i verksamheten. En certifiering eller diplomering av sådant slag görs om 

efter en viss tid och då bekostas processen igen.  

Med anledning av det som beskrivs i Verksamhetsberättelsen för 2024, har vi dock ett antal frågor 

 Finns det planer att hbtqi-certifiera eller diplomera andra delar av verksamheten, t.ex.

förskolan?

 Hur och när följs diplomeringen och certifieringen upp?

 Hur länge har stadsdelen tänkt att göra dessa satsningar?

 Hur säkerställs kompetensen inom området när nya medarbetare ansluter till redan diplomerad

verksamhet?


